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§ 283 Dnr KS 2021-000578 312 

Fråga av Christina Soldan (L) om när man kommer 

att reparera cykel- och gångvägarna runt 

Anderstorpsgymnasiet 

Kommunfullmäktiges beslut 

Ärendet bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2021-10-26. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Christina Soldan (L) har ställt följande fråga till 

ordföranden för nämnden för support och lokaler: 

"Cykel- och gångvägarna runt Anderstorpsgymnasiet har sett bättre dagar. 

Äldre och funktionshindrade i synnerhet har inte lätt att ta sig fram. Osynliga 

hinder och fällor kan ha allvarliga konsekvenser. Av växtligheten i sprickorna i 

asfalten att döma är inte problemet någonting nytt. 

Med anledning av detta vill jag fråga ordföranden för nämnden för support och 

lokaler: 

Finns det några planer om att åtgärda missförhållandena, d v s att reparera 

cykel- och gångvägarna runt Anderstorpsgymnasiet?" 

Ordföranden för nämnden för support och lokaler, Tomas Teglund (S), svarar 

följande: 

"Jag har bett verksamheten att titta på det vi är ansvariga för, dvs tomtmarken 

runt skolan. Det vanliga är att cykel- och gångvägar tillhör 

samhällsbyggnadsnämnden." 

  

 


